
PROTOKOŁ XXXII/2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 30 marca 2009r. 

 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

 Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z  XXXI sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
c) zmiany Uchwały Nr XXXI/185/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 9.03.2009r. w sprawie  
    udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn.  
    „Przebudowa drogi powiatowej Stąporków – Mniów – Ruda Strawczyńska”. 
d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
9. Sprawy różne. 
10.Zamknięcie obrad sesji.  
 

Radni do proponowanego porządku obrad uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” i 1 głosem 

„przeciw” przyjęli protokoł z XXXI sesji Rady Miejskiej. 
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Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

Radna Dorota Łukomska – zacytowała z informacji Pana Burmistrza fragment cyt. „w 

sytuacji kryzysu zlikwidował stanowisko asystenta i powołał Zarządzeniem Z-cę 

Burmistrza.” Zatem chciałaby wiedzieć jaki był koszt utrzymania stanowiska 

asystenta, a jaki jest teraz koszt utrzymania stanowiska Z-cy Burmistrza. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – w imieniu mieszkańców Czarnej złożyła 

interpelację w sprawie położenia progu zwalniającego na drodze gminnej w Czarnej 

na odcinku od kościoła w kierunku Grzybowa. Droga ta stała się w tej chwili torem 

wyścigowym dla samochodów i motocykli. Dlatego dla bezpieczeństwa mieszkańców 

dorosłych i dzieci prosi o położenie progu zwalniającego. 

Ad pkt 7 „a” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały w 

sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XXXII/187/2009 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

Ad pkt 7 „b” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały w 

sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. Radni uwag nie wnieśli. W 

głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXXII/188/2009 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

Ad pkt 7 „c” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/185/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 

9.03.2009r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na 
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realizację zadania inwestycyjnego pn.  „Przebudowa drogi powiatowej Stąporków – 

Mniów – Ruda Strawczyńska”. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XXXII/189/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/185/2009 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 9.03.2009r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Koneckiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn.  „Przebudowa drogi powiatowej 

Stąporków – Mniów – Ruda Strawczyńska”. 

Ad pkt 7 „d” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały w 

sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

Radni uwag nie wnieśli. W głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XXXII/190/2009 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

Ad pkt 8. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelację udzielił Pan Burmistrz: 

- stanowisko Z-cy Burmistrza jest publiczne i jego wynagrodzenie musi być podane do 

publicznej wiadomości. Dlatego informuje, że Pan Andrzej Zdunek otrzymywał 

będzie wynagrodzenie w wysokości 7.120 zł. Natomiast pensji poprzedniego 

stanowiska nie może podać, ponieważ wynagrodzenia pracowników objęte są 

tajemnicą. Może tylko powiedzieć, że oszczędności są, gdyż jest znaczna różnica w 

wynagrodzeniach. 

- temat progu zwalniającego należy bliżej rozpoznać i na następną sesję udzieli 

odpowiedzi. 

Na koniec poinformował, że gmina otrzymała znaczne dofinansowanie na drogi z tzw. 

„Schetynówek”. Dlatego są zmiany w budżecie i kwota 1.243 tys. jest zwiększeniem 

przychodów gminy. Na kolejnych sesjach będą znów wprowadzone zmiany w 

budżecie , gdyż do budżetu będzie wprowadzone jeszcze 2mln 800 tys.zł.  a następnie 

2mln680tys.zł. Około m-ca czerwca jak wpłyną te pieniądze będziemy się zastanawiać 

na co je wydać. 

Radna Dorota Łukomska – Pan Wiceburmistrz zarabia 7.120 zł. brutto. Pan Burmistrz 

mówił, że nie będzie powoływał takiego stanowiska, że asystent niby wystarcza. To 
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nie ukrywa, że bardzo ją ciekawi ile mógł zarabiać asystent, a swoją drogą dziękuje, że 

w dobie kryzysu Pan Wiceburmistrz zgodził się zmniejszyć sobie pensję. 

Ad pkt 9. 

Pan Przewodniczący odczytał zaproszenie na spotkanie na  temat termomodernizacji 

budynków wielorodzinnych. 

Radna Małgorzata Gostyńska – poruszyła sprawę placu zabaw na ul. Sienkiewicza. 

Gmina wydała na jego organizację nie małe pieniądze, bo ok. 30 tys zł. i od tej pory 

nie prowadzone są tam żadne remonty i naprawy sprzętów. Ulega ciągłej dewastacji i 

zagraża bezpieczeństwu dzieci. 

Dlatego należy zastanowić się czy nie ma sposobu na wandali, którzy dewastują sprzęt 

i czy nie należy obawiać się, aby nie wydarzył się tam jakiś nieszczęśliwy wypadek. 

Miejsce to winno być należycie zabezpieczone. 

Pan Burmistrz – uznaje, że pytanie to winno być kierowane do urzędu, ale również do 

policji. Przykładem na to, że wandale robią bezkarnie to co chcą może być również 

potłuczone ogrodzenie w MKS-ie czy zdewastowane przystanki autobusowe. Jeśli 

policja się tym nie zajmie zostaną podjęte odpowiednie kroki.  

Na organizację placu zabaw wydanych zostało 35 tys zł. i faktycznie jest to dużo. 

Różnymi formami gmina pomaga policji a efekty są niestety takie jak mówiła radna. 

Myśli, że do końca kwietnia ten temat będzie rozwiązany. Dlatego poprosił Pana 

Komendanta Policji o odpowiedź jakiego typu działania podejmie, aby tego typu 

sytuacje ukrócić.  

Pan Jan Kaczmarczyk – Komendant Komisariatu Policji w Stąporkowie -  policja nie 

jest w stanie upilnować każdego placu, czy przystanku. Jeśli otrzymają zgłoszenie, 

dojeżdżają na miejsce zdarzenia i sprawcy są wykrywani. Całego miasta nie są w 

stanie upilnować. 

Pan Dyrektor ZGKiM – przekazał sprawę po zebraniach ze wspólnotami że starsi 

ludzie boją się dzwonić na policję bo policjanci mówią kto dzwonił. 

Pan Komendant stwierdził, że obecnie takie sytuacje się nie zdarzają. Uciążliwi 

chuligani zaczepiają starszych ludzi. 

Radna Gostyńska – stwierdziła, że jeśli pamięta plac zabaw przekazany był pod opiekę 

ZGKiM. Dlatego winna ona sprzęt naprawić, żeby dzieci mogły z niego korzystać. 
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Pan Przewodniczący podsumowując stwierdził, że sprawa jest poważna i należy się 

nią zająć. Zdemontowany sprzęt należy naprawić i zainstalować, aby dzieci miały się 

gdzie bawić. 

Pan sołtys z Modrzewiny – poruszył sprawę zaśmiecenia terenów przydrożnych i 

odnowy przystanków, gdyż zginął śnieg i teraz widać te nieczystości. 

Pan Przewodniczący – poprosił policję o zajęcie się w sobotę w godzinach 

południowych handlowcami, którzy po wyjeździe z targowicy wszystkie nieczystości 

wyrzucają do rowów i przydrożnych lasów. 

Ad pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad sesji 

dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokołowała                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                          Stanisław Pietras  

 

 

 


